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Geachte heer, mevrouw, 

In De Gelderlander 21 november vorige jaar is een interview opgenomen met heemraad 

mevrouw Roorda en de heer Van Beek van Waterschap rivierenland, over de verduurzaming 

van de RWZI-installatie van Arnhem-Zuid. Uit het artikel maken wij op dat er diverse plannen 

bestaan, waaronder een warmtenet en plaatsing zonnepanelen aan de zuidzijde van de 

RWZI, die aan deze verduurzaming dienen te gaan bijdragen. 

Onze Vereniging Vrienden van Meinerswijk en het Arnhems Polderlandschap (circa 200 

leden) zet zich in voor de waardering en het behoud van Meinerswijk en het Arnhems 

Polderlandschap. Als vereniging juichen wij uw initiatief toe om deze RWZI te verduurzamen 

omdat dit uiteindelijk ten goede komt aan de ecosystemen in Meinerswijk en ons 

polderlandschap.  

Wij maken echter sterk bezwaar tegen het plaatsen van zonnepanelen op de binnentaluds 

van de rivierdijken, ook als experiment! Wij zijn van mening dat zolang er nog volop 

dakoppervlak (stallen, woningen, bedrijfsgebouwen) beschikbaar is in de regio, geen 

zonnepanelen op rivierdijken geplaatst dienen te worden. Dit vanwege de aanslag die 

daardoor gepleegd wordt op het landschappelijk karakter van het rivierenlandschap. Dit 

landschap heeft al zo veel te lijden gehad door de dijkverhogingen die zijn doorgevoerd.  

Wij doen daarom een dringend beroep op het Waterschap om deze plannen te herzien en 

ons rivierenlandschap zal sparen.  

Gezien de komende waterschapverkiezingen vertrouwen wij op een spoedige reactie om 

helderheid te verschaffen, hoe uw partij in deze staat. 

Wij zien met grote belangstelling uw reactie tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Dr. ing. Angelo Sarabèr MSc 

Voorzitter Vereniging Vrienden van Meinerswijk en het Arnhems Polderlandschap 


